

大金冷氣續保計劃條款及細則

Daikin AC Maintenance Renewal Terms and Conditions

*必須上門睇位才可準確報價

*Site visit is required for quotation

#1 = 只可於十月至二月期間清洗連同例行檢查服務一併進行。另外如需要時，客戶須提供生口、拆風喉、拆裝修、安全台等予大金清洗室內機，否則當自行放棄清洗該室內機論。於合約期限內，如經技術人員於現場判斷室內機必須進行清洗後機組才能回復正常運作之情況下，則不受限定期間清洗之條款約束。

#1 = It can only be cleaned from October to February along with routine basic inspection. If necessary, customer shall be required to provide access door, have the air duct or decoration removed, and provide a safety platform, etc. for Daikin's technicians. Otherwise, customer would be regarded as waiving his/her right for the service of chemical wash for indoor unit. During the contract period, in the event that the technician considers the indoor unit must be cleaned in order to resume to normal operation, the cleaning time shall not be restricted by this clause.

#2 = 現凡參加 Attentive Care 保養計劃即送清洗室內機服務(每部 1 次)。

#2 = Customer who participate in Attentive Care maintenance package, can enjoy free chemical wash for indoor unit (once per unit).

#3 = 只可於十月至三月期間清洗連同例行檢查服務一併進行。另外如需要時，客戶須提供生口、拆風喉、拆裝修、安全台等予大金清洗室內機，否則當自行放棄清洗該室內機論。

#3 = It can only be cleaned from October to March along with routine basic inspection. If necessary, customer shall be required to provide access door, have the air duct or decoration removed, and provide a safety platform, etc. for Daikin's technicians. Otherwise, customers would be regarded as giving up his/her right for the service.

#2-#3 只適用於 VRV 系列機款。

#2-#3 Only applicable to VRV Series.

以上價目內容只適用安裝於一般家居使用用途的冷氣系統。以上收費只供參考。收費如有變更，恕不另行通知。

The above price list is only applicable to air-conditioning systems installed for general household usage. The above charges are for reference only and subject to change without notice.

以上資料只供參考，一切價格、內容及條款以正式合約為準。如有任何爭議，大金保留最終決定權。

The above information is for reference only. All prices, contents and terms are subject to the official contract. In case of any dispute, Daikin reserves the right of final decision.